
Postoj politické strany TOP 09 k urbanistickému vývoji na Vidouli 

a okolí 
 

 Zastupitelé TOP 09 na městské části Praha 5 kategoricky nesouhlasí s navrhovanými 

změnami územního plánu v oblasti Vidoule. Navrhované změny, které by rádi prosadily 

developerské skupiny FINEP a EKOSPOL, by měly nedozírný dopad na lokální přírodu a nezapadají do 

konceptu harmonického urbanistického rozvoje hl. m. Prahy.  Cílem tohoto rozvoje má být 

spokojené žití místních občanů.  Příklad nešetrného rozvoje zástavby můžeme spatřit v sousedních 

Košířích, kde v několika předchozích letech došlo k zástavbě prostor v lokalitě ulic Beníškové a Na 

Pomezí. V této lokalitě se nešetrně staví i nadále a v nadcházejících letech bohužel přibude na dané 

místo několik set rezidentů. Zvýšená koncentrace automobilů a rezidentů v jedné lokalitě snižuje 

kvalitu žití. Jako katastrofická se nám může jevit zejména dopravní situace, jelikož Košíře mají 

jediný dopravní exit a to na ulici Plzeňská. Nevyřešený je také koncept parkování v této lokalitě. 

Navrhované změny parkovacích zón neřeší situaci v sídlištních oblastech, jakými začínají být Košíře. 

V této lokalitě nedochází k přechodnému parkování a tudíž zóny „nevyženou“ automobily z lokality. 

 Praha a městská část Praha 5 přitom z vybudování daných staveb těží minimum finančních 

prostředků (daň z nemovitosti). Není tudíž racionální důvod tento megalomanský rozvoj podporovat. 

Nešťastná je také snaha zastavět prostor bývalého škvárového hřiště Na Šmukýřce a prostoru Na 

Stárce. Občané mohou apelovat na své zastupitele a vedení radnice poté může reagovat na jejich 

žádost. Místní občané také mohou přijít a apelovat na zastupitele hl. města Prahy a snažit se tak 

ovlivnit jejich hlasování o změně územního plánu v dané lokalitě. Jako obyvatelé naší obce musíme 

sledovat i změny v ostatních částech Prahy 5, tak abychom mohli držet odpovědné ty zastupitele, 

kteří hlasovali proti vůli občanů.  
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